

ການສັກຢາວັກຊີນປ້ອງກັນ ແລະ ຢາວັກຊີນເຂັ້ມກະຕຸ້ນສໍາລັບພະຍາດໂຄວິດ-19 ຢູ່ເຮືອນຊ່ວຍເພີ່ມການເຂົ້າເຖິງ ແລະ ຄວາມເທົ່າທຽມດ້ານສຸຂະພາບ.

ປະມານ 30 ຕື້ຊົນຂອງຜູ້ອາໄສຢູ່ລັດວໍຊິງຕັນຍັງບໍ່ໄດ້ສັກຢາປ້ອງກັນພະຍາດໂຄວິດ-19 ຢ່າງຄົບຖ້ວນ. ຂໍ້ມູນສະແດງໃຫ້ເຫັນວ່າການສັກຢາວັກຊີນຊ່ວຍປ້ອງກັນໄດ້ເຊື້ອໄວຣັດ. ການສັກຢາວັກຊີນຈະຫຼຸດຜ່ອນໂອກາດທີ່ຈະເປັນພະຍາດຮ້າຍແຮງ ແລະ ເສຍຊີວິດຖ້າຫາກວ່າທ່ານໄດ້ຮັບເຊື້ອໄວຣັດ ແລະ ຊ່ວຍຫຼຸດຜ່ອນການເຂົ້າມາອາໄສໂຮງໝໍທີ່ກ່ຽວຂ້ອງກັບການຕິດເຊື້ອໄວຣັດ. ການໄດ້ຮັບຊຸດວັກຊີນປ້ອງກັນ ແລະ ວັກຊີນກະຕຸ້ນແມ່ນມີຄວາມຈໍາເປັນເພື່ອຊ່ວຍຮັກສາການຕອບສະໜອງເພີ່ມຂຶ້ນຂອງ ທ່ານຕໍ່ກັບໄວຣັດໂຄວິດ-19 ສາຍພັນໃໝ່. ຄໍາແນະນໍາໃນປະຈຸບັນສໍາລັບເຂັ້ມກະຕຸ້ນແມ່ນສະແດງຢູ່ໃນກຸ່ມສະແດງຂ້າງລຸ່ມນີ້:

ວັກຊີນທີ່ໄດ້ຮັບຄົບຕາມຈໍານວນເຂັ້ມເບື້ອງຕົ້ນ	ອາຍຸທີ່ອະນຸຍາດໃຫ້ສັກຢາວັກຊີນເຂັ້ມກະຕຸ້ນ	ໄລຍະເວລາຄວນເວັ້ນລະຫວ່າງເຂັ້ມເບື້ອງຕົ້ນ (ລວມເຖິງເຂັ້ມເພີ່ມ, ຖ້າຕ້ອງມີ) ແລະ ເຂັ້ມກະຕຸ້ນ	ຈໍານວນເຂັ້ມ
Pfizer-BioNTech	≥ 12 ປີ	≥ 5 ເດືອນ	1
Moderna	≥ 18 ປີ	≥ 5 ເດືອນ	1
Janssen	≥ 18 ປີ	≥ 2 ເດືອນ	1

ຊຸດປ້ອງກັນຕົວທ່ານເອງ ແລະ ຜູ້ທີ່ຍັງບໍ່ທັນໄດ້ຮັບການສັກຢາປ້ອງກັນ. ຄົນເຈັບທີ່ບໍ່ສາມາດອອກຈາກບ້ານຫຼາຍຄົນເພິ່ງພາຄົນອື່ນເພື່ອຊ່ວຍຈັດຫາສິ່ງຈໍາເປັນປະຈໍາວັນຂອງເຂົາເຈົ້າ, ໂດຍມີຄົນອື່ນໄດ້ໃບຢັ້ງຢືນຢາມູ່ເຮືອນຂອງເຂົາເຈົ້າເປັນປົກກະຕິ. ພວກເຂົາເຈົ້າຍັງມີຄວາມສ່ຽງຕໍ່ການຕິດເຊື້ອຈາກຜູ້ອື່ນທີ່ອາດຈະບໍ່ໄດ້ຮັບການສັກຢາປ້ອງກັນ ຫຼື ຕິດເຊື້ອຈາກຊຸມຊົນໂດຍບໍ່ຮູ້ຕົວ.

ຖ້າທ່ານ ຫຼື ຄົນທີ່ທ່ານຮູ້ຈັກເປັນຄົນເຈັບທີ່ບໍ່ສາມາດອອກຈາກບ້ານ ແລະ ຕ້ອງການວັກຊີນຕໍາແໜ່ນໂຄວິດ-19 ຫຼື ວັກຊີນເຂັ້ມກະຕຸ້ນ, ກະລຸນາສົ່ງຄໍາຮ້ອງຂໍຂອງທ່ານໃນມື້ນີ້ໂດຍໃຊ້ຕົວເລືອກໃດໜຶ່ງຈາກຂ້າງລຸ່ມນີ້:

- ໂທຫາສະຖານທີ່ດູແລສຸຂະພາບທ້ອງຖິ່ນຂອງທ່ານເພື່ອຂໍຮັບບໍລິການສັກວັກຊີນສໍາລັບຄົນເຈັບທີ່ບໍ່ສາມາດອອກຈາກບ້ານ.
- ໃຫ້ໂທຫາສາຍດ່ວນໃຫ້ການຊ່ວຍເຫຼືອກ່ຽວກັບພະຍາດໂຄວິດ-19 ຂອງລັດ ເພື່ອແຈ້ງໃຫ້ພວກເຂົາຮູ້ວ່າທ່ານຕ້ອງການບໍລິການວັກຊີນສໍາລັບຄົນເຈັບທີ່ບໍ່ສາມາດອອກຈາກບ້ານ. ກົດ 1-800—525—0127 ຫຼື 1-888—856-5816, ຫຼັງຈາກນັ້ນກົດ #. **ມີການຊ່ວຍເຫຼືອການແປພາສາ!**

ຕົ້ນຂໍ້ມູນໃສ່ແບບຟອມວົງທະບຽນອອນໄລນ໌ທີ່ເຊື່ອມຕໍ່ຂ້າງລຸ່ມນີ້ເພື່ອຕິດຕໍ່ກັບທາງຄາວຕີ້ ແລະ/ຫຼື ທີມງານສັກວັກຊີນເຄື່ອນທີ່ ຂອງລັດທີ່ສາມາດສະໜອງ ຫຼື ໃຫ້ການບໍລິການສັກຢາກັນພະຍາດໂຄວິດໃຫ້ແກ່ຄົນເຈັບທີ່ບໍ່ສາມາດອອກຈາກບ້ານ.

ລົງແບບສໍາຫຼວດຂໍວັກຊີນສັກຢູ່ບ້ານຂອງ Department of Health (DOH, ພະແນກສາທາລະນະສຸກ) https://redcap.link/WA_HomeBasedVax (ເປັນພາສາອັງກິດ)

ຖ້າທ່ານມີຄໍາຖາມກ່ຽວກັບການໃຫ້ບໍລິການນີ້, ກະລຸນາສົ່ງອີເມວໄປທີ່: covid.vaccine@doh.wa.gov.

ປະຫວັດຂອງໂຄງການຊ່ວຍເຫຼືອ

Department of Health (DOH, ພະແນກສາທາລະນະສຸກ) ໄດ້ລົ້ມໃຫ້ການສັກວັກຊີນກັບຄົນເຈັບທີ່ບໍ່ສາມາດອອກ ຈາກບ້ານແຕ່ເດືອນ ມີນາ 2021 ເປັນຕົ້ນມາ. ເອກະສານ **ແບບສໍາຫຼວດຂໍວັກຊີນສັກຢູ່ບ້ານ** ຂອງ DOH (ເປັນພາສາອັງກິດ) ກວມເອົາທັງໝົດ 39 ເຂດໃນທ້ວລັດວໍຊິງຕັນ. ຜູ້ໃຫ້ວັກຊີນໃນເພິ່ນທີ່ຍັງສືບຕໍ່ສະໜອງການເຜີຍແຜ່ ແລະ ການບໍລິການເພື່ອໃຫ້ ການສັກຢາປ້ອງກັນເບື້ອງຕົ້ນ ແລະ ຍາເຂັ້ມກະຕຸ້ນໃຫ້ກັບ ຜູ້ທີ່ຕ້ອງການ. ສາມາດຮ້ອງຂໍບໍລິການສັກຢາກັນພະຍາດກັບຄົນເຈັບ ທີ່ບໍ່ສາມາດອອກຈາກບ້ານເປັນພາສາ ເພີ່ມເຕີມໄດ້ໃດຍການ ໂທຫາສາຍດ່ວນທີ່ໃຫ້ການຊ່ວຍເຫຼືອກ່ຽວກັບພະຍາດໂຄວິດ-19 (ໂທ 1—800—525—0127 ຫຼື 1-888—856—5816), ຈາກນັ້ນກົດ # ເພື່ອຄວາມຊ່ວຍເຫຼືອດ້ານເປັນພາສາ.

ການບັບບຸງຄວາມເທົ່າທຽມຂອງການໃຫ້ຢາວັກຊີນ

ການໃຫ້ບໍລິການສັກຢາກັນພະຍາດກັບຄົນເຈັບທີ່ບໍ່ສາມາດອອກຈາກບ້ານສະໜອງວັກຊີນປ້ອງກັນໂຄວິດ-19 ໃນເຂດຕ່າງໆຂອງລັດທີ່ອາດຈະບໍ່ມີການສັກຢາກັນພະຍາດໃຫ້. ຈຸດປະສົງຂອງການໃຫ້ບໍລິການແມ່ນເພື່ອສົ່ງເສີມຄວາມເທົ່າທຽມດ້ານສຸຂະພາບ ແລະ ການເຂົ້າເຖິງວັກຊີນປ້ອງກັນໂຄວິດ-19 ສໍາລັບຜູ້ທີ່ອາດຈະ:

- ບໍ່ສາມາດອອກຈາກເຮືອນ, ຕ້ອງຢືນຕໍ່ແຖວ, ຫຼື ໄດ້ຍ່າງໄປທາງໄກ.
- ປະສົບກັບຄວາມພິການທາງກາຍ ຫຼື ທາງສະຕິບັນຍາ.
- ປະສົບກັບພາວະທາງສຸຂະພາບຈິດທີ່ຈໍາກັດການເຂົ້າເຖິງ.



ສໍາລັບຂໍ້ມູນເພີ່ມເຕີມ
ເຂົ້າເບິ່ງ: COVIDVaccineWA.org or DOH.WA.GOV/Coronavirus
ໂທ: 1-800-525-0127, ຫຼັງຈາກນັ້ນກົດ #. ມີການຊ່ວຍເຫຼືອດ້ານພາສາ.

ການໃຫ້ວັກຊີນສໍາລັບຄົນເຈັບທີ່ບໍ່ສາມາດອອກຈາກບ້ານຊ່ວຍໃຫ້ບັນລຸຄວາມເທົ່າທຽມດ້ານສຸຂະພາບໃນພື້ນທີ່ຕ່າງໆຂອງລັດທີ່ ເອີ້ນວ່າພື້ນທີ່ວັກຊີນເຂົ້າເຖິງຍາກ. ພື້ນທີ່ວັກຊີນເຂົ້າເຖິງຍາກເກີດຂຶ້ນເມື່ອມີໜຶ່ງໃນສິ່ງລຸ່ມນີ້:

- ບໍ່ມີສະຖານທີ່ສັກຢາວັກຊີນ.
- ບໍ່ມີຜູ້ໃຫ້ບໍລິການດ້ານສຸຂະພາບທີ່ຈະໃຫ້ວັກຊີນ.
- ມີຜູ້ໃຫ້ບໍລິການຈໍານວນໜ້ອຍເພື່ອຮັບໃຊ້ຕາມພື້ນທີ່ທາງພູມສັນຖານ ແລະ ປະຊາກອນທີ່ມີຢູ່

ອາດຈະບໍ່ມີການບໍລິການວັກຊີນສໍາລັບປະຊາຊົນ ຫຼື ເຂົ້າເຖິງໄດ້ຍາກໃນສະຖານທີ່ເຫຼົ່ານີ້. ການບໍລິການສັກຢາວັກຊີນກັບຄືນ ເຈັບທີ່ບໍ່ສາມາດອອກຈາກບ້ານໄດ້ກໍາຈັດບັນຫາການເຂົ້າເຖິງທີ່ມັກຈະປະສົບໃນເວລາທີ່ດໍາລົງຊີວິດກັບຄວາມຫຍຸ້ງຍາກຫຼາຍກວ່າ ເກົ່າເພື່ອເຂົ້າເຖິງເຂດພູມສັນຖານ ແລະ ເຂດຫ່າງໄກສອກຫຼີກຂອງລັດ.

ການໃຫ້ບໍລິການວັກຊີນແບບເຄື່ອນທີ່ຊ່ວຍສະໜອງການເຂົ້າເຖິງວັກຊີນເພື່ອຊ່ວຍຊີວິດໃຫ້ແກ່ຄົນໂດຍກົງໃນບ້ານຂອງເຂົາເຈົ້າ. ການໃຫ້ບໍລິການນີ້ສຸມໃສ່ໂດຍກົງໃນຂົງເຂດທີ່ຮູ້ວ່າມີດັດຊະນີຄວາມສ່ຽງທາງດ້ານສັງຄົມສູງ, ເຊິ່ງຊື່ໃຫ້ເຫັນເຖິງຄວາມບໍ່ເທົ່າ ທຽມທາງດ້ານສຸຂະພາບທີ່ອາດຈະເກີດຂຶ້ນ. ຜູ້ຄົນສາມາດຮ້ອງຂໍການສັກຢາປ້ອງກັນໃຫ້ໄພມຄຸ່ມກັນໂດຍຜ່ານແບບສໍາຫຼວດບໍ່ວ່າ ພວກເຂົາອາໄສຢູ່ໃສກໍຕາມໃນລັດວໍຊິງຕັນ.

ມີການໃຫ້ບໍລິການອື່ນໆພາຍໃນບ້ານນອກເໜືອໄປຈາກວັກຊີນ COVID-19 ບໍ່?

ໃນບັດຈຸບັນ, ທີມງານພະຍາບານເຮັດວຽກເຄື່ອນທີ່ພຽງແຕ່ສາມາດໃຫ້ວັກຊີນສໍາລັບການສັກປ້ອງກັນ COVID-19 ເທົ່ານັ້ນ. ວັກຊີນໄຂ້ຫວັດໃຫຍ່ ແລະ ການໃຫ້ບໍລິການອື່ນໆທີ່ອາດຈະມີ ເຊັ່ນ: ການກວດເລືອດໃນຫ້ອງທົດລອງແມ່ນອີງບໍ່ມີໃຫ້ໃນ ຂະນະນີ້.

ການໃຫ້ບໍລິການທີມງານແພດເຮັດວຽກເຄື່ອນທີ່ມີໄວ້ເພື່ອຊ່ວຍສົ່ງເສີມຄວາມເທົ່າທຽມດ້ານສຸຂະພາບໃຫ້ແກ່ປະຊາກອນທີ່ຮູ້ວ່າມີຄວາມສ່ຽງສູງທີ່ສຸດຕໍ່ການເສຍຊີວິດ ແລະ ການໄດ້ເຂົ້າມາອາໄສຢູ່ໃນເມັດໂຄວິດ-19. ກະຊວງພິຈາລະນາເຮັດໃຫ້ເຂົາເຈົ້າ ແບບສໍາຫຼວດສໍາລັບຜູ້ທີ່ຕ້ອງການເຂົ້າເຖິງວັກຊີນປ້ອງກັນໂຄວິດ-19 ໃນນີ້.

ຂ້ອຍສາມາດຄາດຫວັງຫຍັງໄດ້ຫຼັງຈາກສົ່ງຄໍາຮ້ອງຂໍ?

ພະແນກ DOH ຈະເກັບກໍາແບບຟອມຮ້ອງຂໍທຸກອາທິດ ແລະ ສົ່ງໄປຫາຜູ້ໃຫ້ບໍລິການດ້ານສຸຂະພາບທ້ອງຖິ່ນຂອງຜູ້ທີ່ຢູ່ອາໄສ ເພື່ອ ເຜີຍແຜ່ ແລະ ຈັດຕັ້ງປະຕິບັດ. ຈໍາເປັນທີ່ຕ້ອງການສາທາລະນະສຸກທ້ອງຖິ່ນຈະເຂົ້າຫາທີມງານສັກຢາກັນພະຍາດແບບ ເຄື່ອນທີ່. ຖ້າເຈົ້າໜ້າທີ່ສາທາລະນະສຸກທ້ອງຖິ່ນບໍ່ສາມາດປະສານງານໃຫ້ກັບການສັກຢາກັນພະຍາດກັບຄືນເຈັບທີ່ບໍ່ສາມາດ ອອກຈາກບ້ານ ໄດ້, ພວກເຂົາຈະປະສານງານກັບພະແນກ DOH ເພື່ອໃຫ້ການສະໜັບສະໜູນ.

ມີສາຍໃຫ້ການຊ່ວຍເຫຼືອພາສາທາງໄກເພື່ອສະໜັບສະໜູນຄວາມຕ້ອງການຊ່ວຍແປພາສາ. ຖ້າຫ້ອງການສາທາລະນະສຸກທ້ອງຖິ່ນບໍ່ສາມາດຊ່ວຍໄດ້, ຫ້ອງການສາມາດຮ້ອງຂໍການຊ່ວຍເຫຼືອຈາກພະແນກ DOH. ທີມງານສັກຢາກັນພະຍາດເຄື່ອນທີ່ຈະຕິດຕໍ່ ຫາ ຜູ້ຮ້ອງຂໍເພື່ອກໍານົດເວລາໃຫ້ບໍລິການວັກຊີນປ້ອງກັນໂຄວິດ-19 ຢູ່ເຮືອນໂດຍບໍ່ເສຍຄ່າ.

